
 

 

 

Referat fra styremøte i Malvik IL 

Mandag 19. juni 2023 kl. 19.00 – 21.30 

Vikhammer, Klubbhuset 

 

 

Styrets medlemmer 

Til stede: 

Beate Kvamstad-Lervold, styreleder  

Didrik Tårnesvik, nestleder 

Ole Gunnar Kjøsnes, styremedlem 

Vidar Furu, styremedlem (håndball) 

 

Ikke til stede: 

Gørill Gyllan, styremedlem 

Trine Nøstmo, styremedlem 

Steinar Lille, styremedlem (fotball) 

Andrea Kjesbu, varamedlem 

Bård Magnus Lyngen, varamedlem 

 

Agenda 

 

Sak 60/23 Godkjenning av innkalling og dagsorden. Sjekk av habilitet. 

 

Styret godkjente innkalling og dagsorden.  

 

Sak 61/23 Godkjenning av styrereferat fra styremøtet 24. mai. 

 

Styret godkjente referatet. 

 

Sak 62/23 Klubbhus (diskusjon) 

 

Fremlegg av finansieringsmodell utviklet av Terje Hammerbukt i samarbeid med 

BDO ved Arve Garberg ble presentert. Modellen viser at det er et gap på 5 MNOK 

som må dekkes for å kunne realisere byggingen av klubbhuset. Det anbefales å 

jobbe aktivt med å få på plass størst mulig finansiering av disse 5 MNOK gjennom 



 

private og kommunale investeringer, slik at størrelsen på et eventuelt lån 

kommer ned på et så lavt nivå som mulig. 

 

Driftsbudsjettet er foreløpig basert på usikre tall, men viser at det vil bli 

betydelige driftskostnader som MIL må ha en god plan for å håndtere før man 

går til beslutning om å sette i gang bygge prosjektet.  

 

Vedtak: På basis av fremlagt finansieringsplan vedtar Styret at arbeidet med å 

finne mulige finansieringer av Klubbhuset fortsetter og intensiveres. Det må 

jobbes for at Malvik kommune investerer mer, det må søkes etter private midler, 

og det må søkes etter andre offentlige midler. Det foreslås at styreleder inngår i 

styringsgruppen sammen med Ole Gunnar Kjøsnes, for å sikre god forankring mot 

hovedstyret.    

 

 

Sak 63/23 Eventuelt 

 

  

AOB Neste styremøte 

 

Blir avholdt 5. september.  

 

 


